

主復活

Christ Arose

Thou hast led captivity captive . . .

CHRIST AROSE

Robert Lowry

Robert Lowry

1 主 在 墳 墓 安 睡 ， 耶 穌 我 救 主 ！ 等 待 復
 2 兵 丁 守 墓 無 用 ， 耶 穌 我 救 主 ！ 封 石 也 被
 3 死 權 不 能 困 主 ， 耶 穌 我 救 主 ！ 因 已 被

1 Low in the grave He lay, Je - sus, my Sav - ior! Wait - ing the
 2 Vain - ly they watched His bed, Je - sus, my Sav - ior! Vain - ly they
 3 Death could not keep his prey, Je - sus, my Sav - ior! He tore the

1 活 日 來 ， 耶 穌 我 主 ！ 主 從 墳 墓 裡 復 活 ，
 2 歸 虛 空 ， 耶 穌 我 主 ！ Up from the grave He a - rose, 主 復 活 ，
 3 主 得 勝 ， 耶 穌 我 主 ！ He a - rose,

1 com - ing day, Je - sus, my Lord!
 2 sealed the dead, Je - sus, my Lord!
 3 bars a - way, Je - sus, my Lord!

得 勝 一 切 仇 敵 與 罪 惡 ； 主 耶 穌 復 活 ， 得 勝 黑
 With a might - y tri - umph o'er His foes; He a - rose a vic - tor from the
 主 復 活 ；
 He a - rose;

暗 君 王 ， 從 此 永 遠 與 聖 徒 一 同 做 王 ； 主 復
 dark do - main, And He lives for - ev - er with His saints to reign; He a -

活！ 主復活！ 哈利路亞！主復活！
 rose! He a - rose! Hal - le - lu - jah! Christ a - rose!

主復活！ 主復活！
 He a - rose! He a - rose!

萬民都要拍掌 Clap Your Hands

211

*Let the sea roar, let the floods clap their hands,
 let the hills be joyful together. — Psalm 98:7,8*

Psalm 47:1

Jimmy Owens

Unison

萬民哪！都要拍掌，向神用誇勝的聲音呼喊，
 Clap your hands all you peo - ple, Shout un-to God with a voice of tri-umph!

萬民哪！都要拍掌，向神呼喊高聲讚美祂。
 Clap your hands! all you peo - ple, Shout un-to God with a voice of praise!

和散哪！和散哪！向神用誇勝的聲音呼喊，
 Ho - san - na! Ho - san - na! Shout un-to God with a voice of tri-umph!

讚美，讚美，向神呼喊高聲讚美祂
 Praise Him! Praise Him! Shout un-to God with a voice of praise!